## 國立臺灣師範大學 學士班學生放棄本系以雙主修學系畢業申請表

- 一、需達成以下三項條件方可申請:
  - 1.具備雙主修修習資格、2.已修畢雙主修學士班課架並滿足其畢業條件、
  - 3.修畢原學系輔系資格(且未達雙主修或本系畢業資格)。
- 二、申請時間:應屆畢業當學期選課結束後,至期中考前提出申請。
- 三、需檢附修課檢視表自行送審。
- 1. Eligibility for Application: All of the following conditions must be met:

I.Possess qualifications for a double major. II.Complete all required courses, credits, and graduation requirements for the undergraduate program of the double major department, adhering to the standard undergraduate curriculum rather than the curriculum specifically designed for double majors. III.Complete a minor in the original department but not meet the qualifications for a double major or graduation in the original department.

2. Application Period: From the end of course selection in the semester of expected graduation until before the midterm exams.

- 3. Required Documents: Applicants must submit a Chinese cumulative transcript and the course selection list for the current semester for self-review and submission.

學生姓名 Name			學 號 Student ID No.	
申請學年期 Term			聯絡電話 Phone No.	
所屬學系(A 系) Department:				
經審查□符 合 □不符合 修畢輔系且未達雙主修或本系畢業標準。				
審核人員:	系主任:			
日期:				
加修學系(B 系)Double Major Department:				
經審查 □符 合 □不符合 修畢學士班學生畢業標準。				
審核人員:	系主任:			
日期:				
教務處註冊組/公館教務組 Office of Academic Affairs				
原學系承辦:		畢業學系承辦:		組長: